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Geacht College, 

 

Afgelopen week nam de PvdA fractie kennis van het artikel dat verscheen op de website van de 

Universiteit Maastricht: ‘Maastricht wil stad van de Europese burger worden’. Omdat dit plan een 

“hecht partnerschap” tussen de UM, Gemeente Maastricht en Provincie Limburg vraagt, heeft onze 

fractie een aantal vragen n.a.v. dit verschenen artikel:  

 
1. In het coalitieakkoord ‘Onbegrensd en Ontspannen’ werd al verwezen naar het programma 

‘Working on Europe’; in het artikel op de site van de UM d.d. 18 juli lezen we dat er al sinds 
eind 2016/begin 2017 wordt gewerkt aan dit programma. Kunt u aangeven wat de 
ontwikkelingen zijn geweest de afgelopen anderhalf jaar en welke rol de gemeente hierin 
heeft gespeeld?  

2. Kunt u aangeven op welke momenten de Maastrichtse gemeenteraad is geïnformeerd over 
dit programma en op welke manieren de gemeenteraad hierbij betrokken is?  

3. N.a.v. de berichtgeving afgelopen week blijkt dat er al best een aantal concrete en 
ambitieuze plannen (klaar) ligt; in het ‘Overdrachtsdocument 2018-2022’ hebben wij 
kunnen lezen dat een helder plan van aanpak over het programma Maastricht, working on 
Europe om keuzes betreffende de rol en bijdrage van de gemeente Maastricht vraagt. 
Wanneer bent u van plan de gemeenteraad te betrekken bij het maken van deze keuzes?   

4. Worden andere onderwijsinstellingen ook betrokken bij Maastricht, Working on Europe? En 
zo ja, op welke manier?  

5. In het artikel van de UM wordt verwezen naar Den Haag – nu ‘stad van Vrede en Recht’ – 
en de (financiële) investeringen die hiervoor nodig zijn (geweest). Kunt u aangeven wat de 
financiële en niet-financiële investeringen zijn die de gemeente de komende jaren moet/zal 
doen om zich te manifesteren als ‘stad van de Europese burger’?  

6. Op welke manier gaat u inwoners van de stad betrekken bij het programma? En welke 
organisaties gaat u in dat kader hierbij betrekken?  

7. Bent u – in het kader van uw eigen toekomstvisie op de Euregio – van mening dat andere 
gemeenten in de Euregio bij dit programma betrokken dienen te worden?  

 
Namens de PvdA fractie,  
 
Maren Slangen 
 
Zie ook:  https://www.maastrichtuniversity.nl/nl/nieuws/maastricht-wil-stad-van-de-europese-
burger-worden 
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